
Respostes a la ciutadania de CIU al Ple de 18-1-2012 
 

El senyor Fernández diu: 

“Bueno, va a ser breve. En primer lugar el apartado número 11 sí le pediría a la 
oposición que va a negociar con Edu el tema de las subvenciones, que es una 
cosa que a entidades les urge –les urge– por lo tanto sí le pediría a todas las 
personas de la oposición que van a estar presentes, que es una cosa que urge, 
urge por varios motivos. 

Y luego después tengo aquí un escrito, estoy un poco nervioso, estamos un 
poco como dejados o como «desentusiasmados», sobretodo toda la junta de la 
asociación de vecinos. Entonces tenemos aquí un escrito, no traemos este 
escrito para hacer una guerra pero sí le pediría por ejemplo a Silvia que me lo 
leyera, que lo leería más rápido que yo.” 

“La asociación de vecinos de Can clota, vale? Queremos saber por qué se 
discrimina al barrio de Can Clota, debido a la ausencia de iluminación navideña 
2011 por parte de la Unión de Comerciantes, ni siquiera pasaron por los 
comercios y entidades. Hace 8 años la asociación cogió el toro por los cuernos y 
lo toreó, participaron 19 comercios más 3 entidades para un total de 22 
participantes. Se le entregó a la Unión de Comercios para que ellos se ocupasen 
de la iluminación, pero este año el barrio estuvo sin iluminación. Desde la 
asociación queremos saber el responsable, y nos dirigimos a todos los grupos 
políticos de este ayuntamiento para que nos digan algo al respecto. 

La junta de Can Clota.” 
 

El senyor Pons diu: 

“Aviam, potser seré una mica discordant amb el que s’està dient. Sí que és 
veritat que la Unió de Botiguers és diguem-ne la que pilota aquest tema, però 
almenys des de Convergència i Unió altres anys –i potser aquest any no, i aquí 
potser assumiríem la nostra part de responsabilitat– però sí que en alguna altra 
ocasió hem plantejat que tot i que fos la Unió de Botiguers la que lidera això, 
lidera aquesta iniciativa, sí que l’ajuntament hauria de fer un cert equilibri 
perquè mínimament hi hagués una certa representació. Això ho hem comentat 
en alguna ocasió i creiem que és el que hauria de ser.  

Insisteixo, assumim la part de responsabilitat que potser ens toca per no haver 
estat prou contundents amb aquest tema i haver intentat si més no que això 
hagi estat així, perquè al final no oblidem que aquests llums de Nadal també es 
posen amb recursos municipals i per tant hi ha una aportació sobretot, bé, no 
només a nivell de consum sinó també de recursos humans, i que per tant 
també té una certa, crec que és d’una certa justícia que tots els barris tinguin, 
en major o menor grau, una certa representació lumínica, per dir-ho així. 



A banda d’aquest tema, sí que també volia contestar a l’altra pregunta que feia, 
senyor Fernández, i és el tema de les bases. Justament a la primera reunió, bé, 
va ser a través d’una junta de portaveus on vam estar fent aquesta primera 
aproximació al tema, el nostre grup va plantejar que una de les coses que 
s’havien de valorar era justament el fraccionament de les subvencions, és a dir, 
en el moment en què ja hi ha clar que una subvenció concreta li correspon a 
una entitat, que no fos segurament un pagament únic sinó que s’anés fent 
fraccionadament, perquè almenys hi hagi una liquiditat immediata per poder 
anar fent front als pagaments que a vegades s’han d’assumir i que de vegades 
des que es dóna l’ordre i està ja tot executat en el moment en què l’entitat 
disposa d’aquests diners, de vegades hi ha un espai de temps que dificulta a les 
entitats els mitjans. I era una de les propostes que sortia, i que en tot cas 
s’haurà d’acabar de debatre. 

Gràcies.” 
 


